
Zápisnica 
z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 22.03.2012 
 
Čas konania: začiatok 16.30 hod. 
  ukončenie 01.00 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Ing. Ján Hudák, Mgr. Silvia Benková 

- predložil návrh na:   
návrhovú komisiu v zložení: Ing. Patrik Františka, Milan Pastrnák 
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J. Rodák, Ľ.Šoltís) 

   za návrhy: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ  
 
Ing. Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – uviedla, že písomný materiál bol 
poslancom doručený. Oboznámila prítomných s kontrolou plnenia uznesení:  
uznesenia č.61,100 – ostávajú v platnosti, č.101,105 – nie je spätná väzba od poslancov, č.121 
– ostáva v platnosti, č.126 – nebol predložený geometrický plán, č.144 – je predpoklad, že 
v r.2012 sa bude plniť, č.154,155 – splnené, č.156 – termín splnenia do 15.4.2012, č.159 – 
informáciu o plnení podá predseda finančnej Ing. J.Hudák. 
Ing. Ján Hudák – zasadnutie komisie dňa 21.12.2011 sa nekonalo z dôvodu nemoci predsedu 
komisie. Na zasadnutie finančnej komisie 23.2.2012 bol pozvaný za Slovakiu INN Branislav 
Pitoniak, ktorý nepredložil požadované materiály. Výstup z komisie: Slovakia INN do 
31.5.2012 predloží na OcÚ relevantné doklady, v opačnom prípade bude obec požadovať 
finančné vyrovnanie. Uznesenie je splnené. Finančná komisia odporúča OcZ prijať uznesenie 
– požiadať Slovakiu INN o predloženie požadovaných dokladov. Navrhuje, aby finančná 
komisia vykonala obhliadku prenajatých priestorov. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít.Ľ.Šoltís) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. Patrik Františka  – navrhol zrušiť uzn.č.61 a prijať nové, nakoľko v komisii na výber 
dodávateľa prác nemôžu byť len 2 členovia.  
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít.Ľ.Šoltís) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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Ing. Patrik Františka  – navrhol prijať uznesenie na vyhlásenie súťaže na verejné 
obstarávanie na zrealizovanie kanalizačného zberača prečerpávacej stanice na časť 
Hviezdoslavovej ulice v zmysle zákona o verejnom obstarávaní formou elektronickej aukcie. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít.Ľ.Šoltís) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. Ján Hudák -  navrhuje prijať uznesenie na spracovanie vnútornej smernice o verejnom 
obstarávaní. 
Ivan Čičmanec – obec má vypracovanú vlastnú smernicu.  
Ing. Ján Hudák – odporúča starostovi pripraviť smernicu o verejnom obstarávaní resp. 
prehodnotiť doterajšiu smernicu. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. František Lizák  – požiadal o informáciu k uzn .č. 144 - výstavba horného ihriska 
Mgr. Silvia Benková – uviedla, že na výstavbu horného ihriska je spracovaná žiadosť 
o finančné prostriedky v celkovom rozpočte 20 tis. €, kde spoluúčasť obce bude min.vo výške 
40%. 
Ing. Patrik Františka – k uzn.č. 105 predložil spracovaný návrh na anketové otázky pre 
občanov:  
1. Zúčastňujete sa verejnej schôdze občanov?        áno - nie 
2. Ak sa nezúčastňujete verejnej schôdze občanov – prečo?  

 zlý termín, zlá hodina, nezaujíma ma to, iné  
3. Ste spokojný s rozrastajúcou sa kolóniou našich rómskych spoluobčanov? 

 áno - prečo?     nie - prečo?  
4. Čo Vás trápi v obci najviac, čo by sa malo zlepšiť? 

 stav ciest, kanalizácia, informovanosť o činnosti OcÚ, cintorín, dom smútku, rozhlas,       
obecná televízia, iné, poprípade rozpíšte hore uvedené prečo  

5. Uvítali by ste v obci viac:  kultúry, športu, iné  
6. Čo si myslíte o práci starostu a poslancov, ktorých ste si zvolili? 
7. Cítite sa vo večerných hodinách v obci bezpečne? 
Uvedené otázky poslanci podľa svojich rajónov doručia občanom v termíne do 8.4.2012. 
Občania môžu vyplnené anketové lístky doručiť do poštovej schránky pri Obecnom úrade 
v Batizovciach v termíne do 22. 04. 2012. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ing. Jozef Rodák – k uzn.č.101 uviedol, že myšlienka ohľadom petície je živá a bude 
v blízkej dobe realizovať. 
OcZ zobralo na vedomie predloženú správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ. 
 
 
K 4) Správa o plnení Plánu kontrolnej činnosti v roku 2011 
 
Ing. Janka Jecušková – uviedla, že v zmysle § 18f ods. (1) písm. e) zák. č.369/1990 Zb. do 
60 dní po uplynutí kalendárneho roka musí byť obecnému zastupiteľstvu najmenej raz ročne 
predložená uvedená správa o kontrolnej činnosti v priebehu roka. Poznamenala, že písomný 
materiál bol poslancom doručený a požiadala poslancov o otázky. 
Ing. Jozef Rodák – upozornil, že predajňa potravín v Guli je v zlom stave, je to zlá vizitka 
a zároveň sa jedná o obecný majetok. 
Ivan Čičmanec – v minulosti už o tom rokoval s predošlým prevádzkarom. Navrhuje 
zopakovať stretnutie s novým prevádzkárom SLOVAKIA INN za účelom zjednania nápravy 
priestorov predajne v zmysle nájomnej zmluvy. 
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Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
OcZ zobralo na vedomie Správu o plnení Plánu kontrolnej činnosti v roku 2011. 
 
 
K 5) Správa z vykonaných kontrol 
 
Ing. Janka Jecušková – informovala, že OcZ uznesením č.149/2011 uložilo HKO 
skontrolovať výdaje a príjmy z organizovania plesu za obdobie posledných 3 rokov. Ples nie 
je v rozpočte obce ako samostatná položka, náklady boli čerpané z reprezentačného fondu 
starostu. Bližšie informovala o jednotlivých predložených dokladoch a faktúrach. Ples bol 
organizovaný spolu so spoločnosťou SLOVAKIA Inn. Požiadala, aby v budúcnosti v prípade 
organizovania rôznych akcií obce spoločne s inou organizáciou, bola spracovaná zmluva na 
organizovanie príslušnej akcie, kde budú uvedené kompetencie jednotlivých subjektov. 
OcZ uznesením.č.150/2011 uložilo HKO skontrolovať fa č.265/2011 zo dňa 12.9.2011 
a porovnať s fa za práce vykonané podľa výsledku súťaže na vysprávky ciest. Kontrolou bolo 
zistené, že pri čerpaní finančných prostriedkov na miestne komunikácie nedošlo 
k prekročeniu rozpočtu obce. Informovala o porovnaní jednotlivých položiek medzi obidvoma 
faktúrami. Požiadala o zvýšenie dôrazu na dôslednú internú kontrolu dodávateľských faktúr.  
V budúcnosti pri opravách miestnych komunikácií klásť dôraz na označovanie úsekov 
vyžadujúcich opravu, aby sa predišlo nezrovnalostiam pri zadávaní prác. 
Poslanci po diskusii zobrali predloženú správu na vedomie. 
  
 
K 6) Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2012 
 
Ing. Janka Jecušková uviedla, že písomný materiál bol poslancom doručený. Požiadala 
prítomných poslancov o pripomienky k návrhu. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
 
 
K 7) Správa o čerpaní rozpočtu obce za rok 2011 
 
Ing. Mária Melicherová, ekonómka obce – skonštatovala, že Správa sa predkladá v zmysle 
zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Poznamenala, že 
písomné materiály - Hodnotiaca správa k programovému rozpočtu obce Batizovce za rok 
2011 a Čerpanie rozpočtu k 31.12.2011 boli poslancom doručené. Informovala o úprave 
rozpočtu obce na r. 2011 - rozpočtovom opatrení starostu č.1 a č.2, kde sa jednalo o presun 
medzi jednotlivými položkami.  
OcZ zobralo Hodnotiacu správu k programovému rozpočtu obce za rok 2011 na vedomie. 
 
 
K 8) Prerokovanie návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2012 - 2014 a stanovisko 

HKO k návrhu viacro čného programového rozpočtu na obdobie rokov 2012 – 2014 
 
Ing. Mária Melicherová – uviedla, že návrh bol zverejnený a doručený poslancom. 
Poznamenala, že rozpočet na rok 2012 je záväzný a na roky 2013, 2014 je informačný. Návrh 
bol prerokovaný aj na zasadnutí finančnej komisie. 
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Ing. Ján Hudák, predseda finančnej komisie – uviedol, že z dôvodu, že komisia nemala 
možnosť zaoberať sa kvalifikovane predloženým návrhom rozpočtu odporúča obecnému 
zastupiteľstvu predložený rozpočet prehodnotiť podľa materiálov predložených k rokovaniu 
OcZ a po zohľadnení závažných pripomienok poslancov rozpočet schváliť. Na zasadnutí 
komisie bol krátky čas na jeho prehodnotenie a tiež nebolo predložené čerpanie rozpočtu ku 
koncu roka 2011, aby bolo možné porovnať čerpanie jednotlivých položiek a zohľadniť ich 
v rozpočte na rok 2012. 
Ing. Mária Melicherová – zúčastnila sa zasadnutia finančnej komisie, neboli zo strany jej 
členov pripomienky k návrhu rozpočtu. Členom komisie bol návrh rozpočtu vopred doručený 
v termíne dohodnutom s predsedom finančnej komisie. V predošlom období sa rozpočet obce 
schvaľoval vždy na konci kalendárneho roka a preto sa k jeho prerokovaniu nepredkladalo 
čerpanie rozpočtu za uplynulý rok.  
Nakoľko obec ide v režime rozpočtového provizória je potrebné schváliť viacročný 
programový rozpočet na roky 2012 – 2014.   
Ing. Patrik Františka  –v rozpočte bolo navýšenie tarifného platu, navrhuje znížiť 
reprezentačný fond, nepodporuje nákup skútra, dotácia na ihrisko pri MŠ nie je v rozpočte, 
rekonštrukciu horného ihriska zrealizovať sponzorsky, pripomienka k stravnému pre 
zamestnancov, údržba budov – čo sa plánuje, navrhuje podporiť Maticu slovenskú v obci. 
Rozpočet je kopírovaný. 
Ing. Mária Melicherová – návrhu rozpočtu venovala dostatočnú pozornosť, nie je 
kopírovaný a je spracovaný na tento rok, pričom naväzuje na rok 2011. V návrhu rozpočtu sú 
zohľadnené v plnej výške všetky požiadavky od materskej škôlky, školskej jedálne, školského 
klubu pri ZŠ  a iných organizácií v obci, ktoré požiadali obec o finančné prostriedky. 
Navýšenie tarifného platu je potrebné kvôli funkcii prednostu, nakoľko uvoľnená zástupkyňa 
starostu Mgr. S.Benková už nevykonáva určenú agendu na OcÚ a pôsobí len vo funkcii 
zástupcu starostu. 
Ing. Patrik Františka  – nemyslí si, že je potrebný prednosta na OcÚ, v rozpočte nesúhlasí 
hlavne so 4 položkami. 
Ing. Ján Hudák – poslanci neboli informovaní o zriaďovaní funkcie prednostu; 
reprezentačný fond sa má používať na iný účel a nie na ples; požiadal o informáciu k 
stravovaniu zamestnancov – sú potrebné stravné lístky, má obec uzavretú zmluvu s Guľou? 
Čo je zahrnuté v položke údržba budov?    
Ľubomír Šoltís – športová komisia na svojom zasadnutí odporučila zakúpenie skútra, ktorý 
by sa využíval nielen pre účely obce, ale mohol by sa aj zapožičiavať; z položky údržba 
budov navrhuje zabezpečiť aj revízie -  elektrina, plyn v zmysle zákona. Na zasadnutí obecnej 
rady mal byť prerokovaný rozpočet, informácia o prednostovi a pod. 
Ing. Jozef Rodák – v rozpočte chýba položka Dom smútku, rekonštrukcia autobusovej 
zastávky, verejná okrasná zeleň, funkciu prednostu nepovažuje za potrebnú. 
Starosta obce  s ekonómkou odpovedali na vznesené pripomienky:  
- stravovanie zamestnancov je v plnej kompetencii starostu, obec nemá uzavretú zmluvu na 
poskytovanie stravovania so Slovakiou INN.  
- v položke údržba budov je zahrnutá aj potrebná rekonštrukcia kúrenia na OcÚ. 
Poslanci navrhli nasledovné zmeny v rozpočte obce:  
Ing. Patrik Františka – tarifný plat: 61 000, odmeny: 9 000, reprezentačné: 1500, skúter: 0 
údržba športovísk +1000, okná sála, prístavok + 6000, údržba objektov, požiarna ochrana + 
6000, dotácia nezisk.org. (Matica slovenská) + 1000, miestny rozhlas + 1000, úprava potoka 
pri DS +1000, údržba obecného bytu + 1300, príjmové finančné operácie - 2000      
Ing. Ján Hudák - tarifný plat: 65 000, odmeny: 12 000, reprezentačné: 1500, skúter: 0  
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údržba športovísk +500, okná sála, prístavok + 4000, úprava potoka pri Dome služieb +1000, 
informačný systém +500, údržba objektov, požiarna ochrana + 3500, údržba obecného bytu + 
1300, príjmové finančné operácie – 1500.           
Ing. František Lizák  – reprezentačný fond 2000, pridať na: športoviská, okná sála, prístavok, 
dvere +3500, údržbu obecného bytu, tarifný plat – prednosta OcÚ je potrebný.   
Obecný byt je potrebné zachovať, aj keď je stratový, pretože sa využíva na družobné 
návštevy. 
Ing. Patrik Františka  poznamenal, že obecný byt je v dezolátnom stave. 
Hlasovanie za udelenie slova Mariánovi Chromekovi: 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
Marián Chromek – keďže býva v susedstve obecného byte môže potvrdiť, že byt je 
v pomerne dobrom stave, nie je vhodný pre prominentov. Byt sa užíva aj počas družobných 
návštev zo Zelenča. 
 
Hlasovanie za jednotlivé návrhy na zmenu predloženého návrhu rozpočtu obce na r.2012: 
Hlasovanie:  9 prítomných  poslancov  
           za návrh Ing. Františku: 2 (P.Františka, J.Rodák),  

          proti návrhu: 2 (F.Lizák, S.Benková),  
          zdržali sa: 5 (J.Hudák, M.Pastrnák, Z.Pastrnáková, Ľ.Šoltís, F.Varholík)  

Hlasovanie:  9 prítomných  poslancov  
za návrh Ing. Hudáka: 7 (J.Hudák, M.Pastrnák, Z.Pastrnáková, Ľ.Šoltís, 
F.Varholík, F.Lizák, S.Benková)  
proti návrhu: 0,  

          zdržali sa: 2 (P.Františka, J.Rodák) 
Ivan Čičmanec – skonštatoval, že bol prijatý návrh Ing.J.Hudáka. 
 
Ing. Janka Jecušková – upozornila, že obec má hospodáriť s odpadom tak, aby príjmy od 
obyvateľstva boli minimálne vo výške skutočných nákladov – obec odvoz odpadu vysoko 
dotuje. Poznamenala, že OcZ si nevypočulo stanovisko HKO k návrhu rozpočtu. 
Ing. Patrik Františka  – poznamenal, že suma za odvoz odpadu je aj za neplatičov a za 
kontajnery z rómskej osady; občania, ktorí si poctivo uhrádzajú poplatok za odpad, by nemali 
doplácať na neplatičov. 
Ivan Čičmanec požiadal prítomných o hlasovanie za schválenie návrhu rozpočtu na rok 2012 
po schválených úpravách v celkovej výške 962 262 tis. €. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
HKO odporučila prijať uznesenie, ktorým OcZ uloží rozpočtovým organizáciám zriadeným 
obcou vypracovať rozpočet v intenciách rozpočtu obce a  štvrťročne predkladať čerpanie 
rozpočtu na rokovanie OcZ.                      
 
 
K 9) Prerokovanie návrhu VZN č.1/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy 
a dieťa školského zariadenia na rok 2012                
 
Ing. Mária Melicherová – zdôvodnila potrebu zmeny doterajšieho platného VZN o určení 
výšky dotácie na žiaka, nakoľko podľa požiadaviek dotknutých subjektov na rok 2012 sa 
suma príspevku na žiaka zvýšila.  
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Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
 
 
K 10) Rôzne 
 
Mgr. Silvia Benková  
- predložila návrh Dodatku č.2 k sadzobníku za poskytované služby a úkony vykonávané 

obcou – bezplatný prenájom sály kultúrneho domu 1x ročne organizáciám v obci v rámci 
vzájomnej spolupráce, vypracovaný na základe viacerých podnetov podaných 
organizáciami v obci. Návrh bol prerokovaný na zasadnutí finančnej komisie a neboli 
vznesené žiadne pripomienky. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

                      za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
- predložila návrh Zmluvy o nájme uzatvorenú medzi prenajímateľom Obcou Batizovce 

a nájomcom MEDIV, s.r.o., zastúpenou MUDr. Ivanou Švagrovskou vo veci prenájmu 
nebytových priestorov na účely prevádzkovania detskej poradne. Uvedené priestory sa 
zatiaľ užívajú skúšobne – zlepšila sa zaočkovanosť rómskych detí.  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

                      za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
Ivan Čičmanec 
- z dôvodu zmien týkajúcich sa odmeňovania zástupcu starostu obce Batizovce sa predkladajú 

nové Zásady odmeňovania poslancov v obci Batizovce.  
   Poslanci po vzájomnej diskusii navrhli upraviť v predloženom materiále:   

- čl. 2 bod 1. písm.b – vypustiť „ a členov komisií“; 
- doplniť v čl.3 bod 4. Poslancovi členovi rady sa poskytujú odmeny vo výške 10 € za jedno 

zasadnutie.   
  Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

                        za návrh odmeny členom rady: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (F.Lizák)  
  Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

                        za návrh zásad odmeňovania poslancov po zapracovaní zmien: 9,  
   proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

Ľubomír Šoltýs  
- keďže počet uskutočnených a plánovaných akcií sa zvyšuje a nie vždy sa môžu všetci 
členovia týchto akcií zúčastniť napr. z dôvodu pracovného vyťaženia, je potrebné doplniť 
počet členov komisie športu a mládeže. Komisia na svojom zasadnutí dňa 20.2.2012 navrhla 
osloviť Mgr.Silviu Benkovú, ktorá s návrhom súhlasila. 
 Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

                       za voľbu člena komisie: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (S.Benková) 
- Na základe zákona o ochrane pred požiarmi v znení neskorších predpisov sa budú v obci 

vykonávať preventívne protipožiarne prehliadky v obytných domoch a ďalších objektoch. 
Prehliadky budú vykonávať členovia DHZ a OHZ  Batizovce v mesiacoch marec, apríl, 
máj. Prehliadky slúžia predovšetkým prevencii proti vzniku požiaru a ich účelom je 
upozorniť majiteľov na možné riziká vzniku požiarov.  
Je potrebné schváliť návrh Plánu preventívnych protipožiarnych kontrol v obytných domoch 
a objektoch na rok 2012 a zloženie kontrolných skupín 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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Ivan Čičmanec 
- žiadosť Ing. Františka Lizáka o zámenu pozemkov 43//4 o výmere 11m2 a 43/5 o výmere 12 

m2 za pozemok 3175/7 o výmere 23 m2. 
Ing. František Lizák – vysvetlil stavebný zámer požadovanej zámeny pozemkov 
a  zaviazal sa upraviť jestvujúcu priekopu, obrubníky a asfaltový chodník, ktoré sú 
v blízkosti jeho pozemku.    
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za zámenu pozemkov: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Mgr. Silvia Benková 
- firma ARDSYSTÉM s.r.o. Žilina. spracovala návrh na informačno-navigačný systém v obci 

a uvítacie tabule pri vstupe do obce; cenová ponuka na informačno-navigačný systém 
2 893,11 € bez DPH  a vstupné tabule 573,40 € bez DPH. Je potrebné doplniť k autobusovej 
zastávke a pri vstupe do obce zo Svitu tabuľky s názvami ulíc Záhradná, Kvetná, K potoku 
a zrušiť tabuľku pri Pozemkovom spoločenstve urbarialistov. 

Ivan Čičmanec 
- Žiadosť spol. Štrkopiesky s.r.o. o vyjadrenie k plánovanej banskej činnosti v dobývacom 

priestore Batizovce, k.ú. Batizovce. Jedná sa o severnú časť dobývacieho priestoru  
parc.1487/12, ktorej vlastníkom je Pozemkové spoločenstvo urbarialistov Batizovce. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za udelenie súhlasu: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Stanovisko Ing. Bohuslava Pisára, Nová Lesná k žiadosti o doloženie dokladov týkajúcich sa 

odčlenenia pozemku tzv. rajky medzi jeho rodinným domom a domom p. Kiktovej. 
 Ivan Čičmanec odporúča pozvať na zasadnutie obecnej rady Ing. B.Pisára a A.Kiktovú. 
- Správa o činnosti Rady školy pri ZŠ Batizovce v roku 2011.  
- List JUDr. S.Gečeovej vo veci prekládky verejného vodovodu z pozemku vo vlastníctve 

M.Durániovej. 
- Stanovisko vlastníkov pozemkov na Hviezdoslavovej ulici k navrhovanej miestnej 

komunikácii v zmysle platného územného plánu a prebiehajúcemu projektu pozemkových 
úprav – nesúhlasia s návrhom budúcej miestnej komunikácie a požadujú ju vylúčiť 
z územného plánu, pozemky zachovať ako územnú rezervu, požiadať Pozemkový úrad 
Poprad o vyňatie predmetného územia z pozemkových úprav v obci a trvajú na zachovaní 
súčasného stavu.   

- Žiadosť spol. SIRIUS Corporation s.r.o. Poprad vo veci dostavby inžinierskych sietí v 
„Obytnej zóne Panská záhrada“ a spoločné stretnutie so zástupcami obce  do 30.3.2012. 

 Ing. Mária Melicherová – informovala o podpísanej zmluve o budúcej zmluve medzi obcou 
a spol. SIRIUS Corporation s.r.o.   

   Poslanci odporúčajú odpísať na žiadosť v zmysle uzavretej zmluvy. 
- List Obvodného odd. PZ vo Svite – návrh na zriadenie občianskych hliadok. Poslanci 

skonštatovali, že v obci nie sú vhodní kandidáti.  
- Informácia o vykonaní kontroly stavu zabezpečenia plnenia úloh orgánmi krízového 

riadenia, ktorú vykonal Úrad vlády SR a kontroly na úseku civilnej ochrany vykonanej 
Obvodným úradom Poprad – neboli zistené nedostatky. 

Ivan Čičmanec predložil návrh na vyhlásenie rokovania OcZ za neverejné z dôvodu že 
predmetom rokovania sú informácie chránené podľa zákona č.428/2002 Z.z. o ochrane 
osobných údajov v znení neskorších predpisov. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
           za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Žiadosť Márie Mlynskej, Batizovce o poskytnutie jednorázovej finančnej výpomoci resp. 

sociálnej pôžičky v sume 2000 € na zaplatenie hypotéky. Požičanú sumu by splácala 



 8 

mesačne vo výške 100 €. O výpomoc žiada z dôvodu, že nevyplatením hypotéky príde o byt 
a nebude mať kde bývať. 

 Poslanci po diskusii dospeli k názoru, že v uvedenom prípade nie sú podmienky na 
zabezpečenie návratnosti pôžičky.  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za poskytnutie pôžičky: 0, proti návrhu: 9, zdržali sa: 0 
- Informácia o pripravovaných žiadostiach o dotácie: zakúpenie ľudových krojov, 

rekonštrukcia a dovybavenie detského ihriska, rekonštrukcia a dovybavenie športového 
ihriska, rekonštrukcia plynového ústredného kúrenia KD, rekonštrukcia plynového 
ústredného kúrenia OcÚ, údržba miestneho rozhlasu v obci, viacúčelové ihrisko, podpora 
športových podujatí - Mundiál. 

- Informácia o poskytnutí potravinovej pomoci v rámci Programu potravinovej pomoci od 
charitatívnej organizácie dňa 6.3.2012 pre 177 obyvateľov obce. 

- Pozvánka na „Gúľaj sa vajíčko...“ 
- Informácia o uskutočnenej akcii v obci - Straškovia spojenej so zabíjačkou. 
- Dobudovanie vodovodu v obci – vydané územné rozhodnutie; plán realizácie v r.2012. 
 
 
K 11) Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ľubomír Šoltís   
- informácia o upozornení Okresného riaditeľstva Hasičského a záchranného zboru Poprad na 

zákaz vypaľovania trávy. V poslednom období došlo k viacerým požiarom v obci a preto 
odporúča upozorniť občanov prostredníctvom miestneho rozhlasu na zákaz vypaľovania 
trávy.  

- informoval o uskutočnených prácach pri rekonštrukcii horného ihriska – zabezpečenie 
písomných podkladov na povolenie realizácie prác, geodetické zameranie. Navrhuje začatie 
stavebných prác už v jarnom období. Odporúča  zriadiť komisiu v zložení: Ing. Ján Hudák, 
František Varholík, Ing. Patrik Františka a Ľubomír Šoltís, ktorá by na uskutočňované práce 
dohliadala.  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- je potrebné zrealizovať orezanie stromov v hornej časti Nálepkovej ulice, nakoľko tam 

konáre zasahujú do miestnej komunikácie. 
Ing. Patrik Františka 
- upozornil na každoročný problém so zimnou údržbou miestnych komunikácií – neskoré 

odhŕňanie snehu. 
   Mgr. Silvia Benková – problémy s odhŕňaním snehu sa riešili priebežne podľa potreby. 
- upozornil na problém s verejným osvetlením pri cintoríne, ale aj v iných častiach obce – 

problémy sa opakujú. 
Milan Pastrnák 
- kultúrna  komisia má záujem pripravovať rôzne akcie pre deti a má záujem o využívanie 

miestnosti na poschodí v Dome služieb – požiadal o informáciu za akých podmienok by to 
bolo možné.  

 Ivan Čičmanec – je potrebné osloviť p. Soňu Andrášovú, ktorá užíva uvedené priestory na 
rôzne kultúrne akcie a dohodnúť si bližšie podmienky.  

 Mgr. Silvia Benková – odporučila komisii spracovať a predložiť plán pripravovaných akcií, 
aby sa nestalo, že uvedené priestory budú už obsadené na inú akciu. 

Ing. Ján Hudák 
- už tretí krát žiada, aby bola osadená tabuľa s názvom ulice Školská. 
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- vzniesol pripomienky k odhŕňaniu snehu – má informáciu od poľnohospodárskeho družstva 
(PD), že majú  povinnosť používať obecnú radlicu, ktorá je však úzka.   

 Ivan Čičmanec – obec má s PD uzatvorenú zmluvu na zimnú údržbu ciest. PD prejavilo 
záujem o užívanie obecnej radlice a nie je pravda, že ju musí používať.    

- navrhuje zmeniť Rokovací poriadok komisií obecného zastupiteľstva kde v § 8 žiada 
doplniť: ...  predkladá starosta „najmenej 3 dni „ pred konaním rokovania ...  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za návrh Dodatku 1/2012 k Rokovaciemu poriadku komisií OcZ: 9,  
proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

- navrhuje upraviť právomoc starostu: starosta môže rozpočtovým opatrením meniť rozpočet 
medzi položkami vo výške 1000 €.  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za návrh: 9,  
proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

- je potrebné začať výstavbu Domu smútku, spracovať projekt, práce realizovať svojpomocne 
a brigádnicky; 

 Ivan Čičmanec – obec má spracované návrhy na Dom smútku.   
- požiadal o stanovenie termínu búrania chatrčí v rómskej osade. 
 Ivan Čičmanec – navrhol 19.4.2012, konkrétny čas sa upresní. 
Mgr. Zuzana Pastrnáková  
- vzniesla pripomienku, že žiadosť o sociálnu pôžičku mohla prerokovať komisia sociálna, 

rozvoja vzdelávania a kultúry. 
- navrhla zabezpečiť policajnú hliadku pri škole najmä ráno, keď deti idú do školy. 
- upozornila na prasknutú cestu na Nálepkovej ulici pri krčme. 
    
 
K 12) Návrh na uznesenie 
 
Ing. Patrik Františka  prečítal prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia OcZ. 
Uznesenia z 9. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
 
K 13) Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu:  
 
V Batizovciach 18. 03. 2012 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
                    starosta obce 
Overovatelia zápisnice: Ing. Ján Hudák   
       Mgr. Silvia Benková 
Zapisovateľ:      Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
z  9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 22. 03. 2012 

 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
 
K bodu 3. Plnenie prijatých uznesení OcZ č.2012/7  
Uznesenie č.169/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/7. 
Uznesenie č.170/2012 
Obecné zastupiteľstvo  ruší 
uznesenie OcZ č.61/2011. 
Uznesenie č.171/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
vyhlásenie verejnej súťaže na verejné obstarávanie na zrealizovanie kanalizačného zberača 
a prečerpávacej stanice na časť Hviezdoslavovej ulice od rod. domu č. 1 po 9 a č. 160 podľa 
zákona o verejnom obstarávaní č. 25/2006 Z.z. v z.n.p.  formou elektronickej aukcie. 
Uznesenie č.172/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
anketové otázky v počte 7 a ich doručenie občanom prostredníctvom poslancov. Termín 
ukončenia ankety 22.4.2012. 
Z: poslanci OcZ       T: do 08.04.2012 
Uznesenie č.173/2012 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi obce 
spracovať novú smernicu verejného obstarávania resp. prehodnotiť doterajšiu. 

T: do najbližšieho zasadnutia OcZ 
 
K bodu 4. Správa o plnení Plánu kontrolnej činnosti v roku 2011  
Uznesenie č.174/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu o plnení Plánu kontrolnej činnosti v roku 2011. 
Uznesenie č.175/2012 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi obce 
iniciovať stretnutie s novým prevádzkarom spol. Slovakia INN a žiadať opravu verejných 
priestorov v predajni potravín v zmysle nájomnej zmluvy. 

T: do najbližšieho zasadnutia OcZ 
K bodu 5. Správa z vykonaných kontrol 
Uznesenie č.176/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Správu z vykonaných kontrol. 
 
K bodu 6. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2012 
Uznesenie č.177/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2012. 
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K bodu 7. Správa o čerpaní rozpočtu obce za rok 2011 
Uznesenie č.178/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
Hodnotiacu správu k programovému rozpočtu obce za rok 2011. 
 
K bodu 8. Prerokovanie návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2012 - 2014 a stanovisko 
HKO k návrhu viacročného programového rozpočtu na obdobie rokov 2012 - 2014 
Uznesenie č.179/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
viacročný programový rozpočet obce na rok 2012 vo výške 962 262,-- € po zapracovaní 
zmien a na roky 2013 a 2014 s tým, že tieto návrhy sú nezáväzné. 
Uznesenie č.180/2012 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  
Stanovisko HKO k návrhu viacročného programového rozpočtu obce na rok 2012 a na roky 
2013 a 2014. 
Uznesenie č.181/2012 
Obecné zastupiteľstvo ukladá 
rozpočtovým organizáciám zriadeným obcou: 
- vypracovať rozpočet ZŠ roč. 1.- 4. a MŠ a ŠJ v intenciách schváleného rozpočtu obce  
   Z: riad. ZŠ, MŠ a ŠJ      T: 31.03.2012 
- predkladať čerpanie rozpočtu na rokovanie OcZ k 31.3., 30.6., 30.9., 31.12. bežného roka.  

Z: riad. ZŠ, MŠ a ŠJ.  
 
K bodu 9. Prerokovanie návrhu VZN č.1/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy 
a dieťa školského zariadenia na rok 2012                
Uznesenie č.182/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
VZN č.1/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej 
školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na rok 
2012.   
 
K bodu 10. Rôzne 
Uznesenie č.183/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
Dodatok č. 2 k Sadzobníku za poskytované služby a úkony vykonávané obcou. 
Uznesenie č.184/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
Zmluvu o nájme  uzatvorenú  medzi prenajímateľom Obcou Batizovce a nájomcom MEDIV, 
s.r.o., zastúpenou MUDr. Ivanou Švagrovskou vo veci prenájmu nebytových priestorov na 
účely prevádzkovania detskej poradne. 
Uznesenie č.185/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
po zapracovaní zmeny Zásady odmeňovania poslancov v Obci Batizovce. 
Uznesenie č.186/2012 
Obecné zastupiteľstvo  volí 
Mgr. Silviu Benkovú za člena komisie mládeže a športu pri OcZ Batizovce. 
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Uznesenie č.187/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
Plán preventívnych protipožiarnych kontrol v obytných domoch a objektoch na rok 2012 
a zloženie kontrolných skupín. 
Uznesenie č.188/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
zámenu pozemkov medzi Ing. Františkom Lizákom a obcou Batizovce parc.č.43/4 
o výmere11 m2 a parc.č.43/5 o výmere 12 m2 za pozemok parc.č.3175/7, ktorý má výmeru 23 
m2. Poplatky uhradí žiadateľ,  s ktorým bude podpísaná zmluva. Ing. F.Lizák sa zaväzuje 
urobiť úpravu jestvujúcej priekopy. 
Uznesenie č.189/2012 
Obecné zastupiteľstvo  súhlasí 
s banskou činnosťou  pre Štrkopiesky s.r.o. Batizovce na pozemku parc.č. 1487/12 s ťažbou 
na frakciu stavebné kamenivo.    
Uznesenie č.190/2012 
Obecné zastupiteľstvo  nesúhlasí 
s poskytnutím sociálnej pôžičky pre p. Máriu Mlynskú, bytom Batizovce, nakoľko nie je 
zabezpečená návratnosť žiadaných financií. 
Uznesenie č.191/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
- Stanovisko Ing. Bohuslava Pisára, Nová Lesná.  
- Správu o činnosti Rady školy pri ZŠ Batizovce v roku 2011.  
- List JUDr S.Gečeovej vo veci prekládky verejného vodovodu z pozemku vo vlastníctve 

M.Durániovej. 
- Stanovisko vlastníkov pozemkov na Hviezdoslavovej ulici k navrhovanej miestnej 

komunikácii v zmysle platného územného plánu a prebiehajúcemu projektu pozemkových 
úprav.  

- Žiadosť spol. SIRIUS Corporation s.r.o. Poprad. 
- List Obvodného odd. PZ vo Svite – návrh na zriadenie občianskych hliadok.  
- Informáciu o vykonaní kontroly stavu zabezpečenia plnenia úloh orgánmi krízového 

riadenia, ktorú vykonal Úrad vlády SR a kontroly na úseku civilnej ochrany vykonanej 
Obvodným úradom Poprad. 

- Informáciu o pripravovaných žiadostiach o dotácie: zakúpenie ľudových krojov, 
rekonštrukcia a dovybavenie detského ihriska, rekonštrukcia a dovybavenie športového 
ihriska, rekonštrukcia plynového ústredného kúrenia KD, rekonštrukcia plynového 
ústredného kúrenia OcÚ, údržba miestneho rozhlasu v obci, viacúčelové ihrisko, podpora 
športových podujatí - Mundiál.  

- Informáciu o poskytnutí potravinovej pomoci v rámci Programu potravinovej pomoci od 
charitatívnej organizácie 

- Informáciu o uskutočnených a pripravovaných akciách v obci 
- Informáciu o vydanom územnom rozhodnutí na dobudovanie vodovodu v obci. 
 
K bodu 11. Interpelácia poslancov, diskusia 
Uznesenie č.192/2012 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
list od HaZZ Poprad. 
Uznesenie č.193/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
komisiu pre realizáciu horného ihriska v zložení: Ing. Ján Hudák, Ľubomír Šoltís, Ing. Patrik 
Františka, František Varholík. 
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Uznesenie č.194/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Dodatok č.1 k Rokovaciemu poriadku komisií obecného zastupiteľstva, kde sa mení § 8: 
Materiály na rokovanie komisie predkladá starosta najmenej 3 dni  pred konaním rokovania 
predsedovi komisie v takej forme, aby boli zrozumiteľne formulované a jednoznačne 
pomenované oblasti, problémy, námety určené na prerokovanie. 
Uznesenie č.195/2012 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
právomoc starostovi obce vykonať presun medzi položkami rozpočtu obce svojim 
rozpočtovým opatrením do výšky max. 1 000 € v zmysle § 11 ods.4 písm h) zák.č.369/1990 
Zb.v z.n.p. 
  
 
 
 
 
 
         Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
Návrhová komisia:   
 
Ing. Patrik Františka  
 
Milan Pastrnák 
 
.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


